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Περίληψη 

Λήψη απόφασης σχετικά με τον πεζόδρομο του Αγίου Νικολάου.   

Στην Αρτέμιδα σήμερα 19 του μηνός Μαΐου του έτους 2022, ημέρα Πέμπτη & ώρα 20:00 το συμβούλιο της 
Κοινότητας Αρτέμιδας του Δήμου Σπάτων-Αρτέμιδος συνήλθε σε Συνεδρίαση με Τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 10 της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΠΝΠ) «Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώπισης των 
αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορωνοιού Covid-19 και της ανάγκης περιορισμού της διάδοσής τους» (Α΄ 
55/11-03-2020) και τις υπ’ αριθμ. πρωτ. 18318/13-03-2020, 20930/31-03-2020, 60249/22-09-2020 
(ΑΔΑ:Ω0Ν346ΜΤΛ6-ΙΘ9), 77233/13-11-2020 (ΑΔΑ:6ΩΚΛ46ΜΤΛ6-ΥΔ4) και 69472/24-09-2021 (ΑΔΑ: ΨΕ3846ΜΤΛ6-
0Ρ5) εγκυκλίους του Υπουργείου Εσωτερικών, (β) διά τηλεδιάσκεψης με κάθε πρόσφορο ηλεκτρονικό μέσο, μετά 
και την έκδοση και δημοσίευση της υπ΄αριθμ.1822/16-03-2020 εγκυκλίου του Υπουργού Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
με τη χρήση της τεχνολογίας του e-presense (www.epresence.gov.gr), ύστερα από την υπ’ αριθ. πρωτ. 13650/13-05-
2022 έγγραφη πρόσκληση του προέδρου του Συμβουλίου της Κοινότητας Αρτέμιδας κ. Αρμύρου Σπυρίδωνα του 
Νικολάου, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις δ/ξεις του άρθρου 88 του Ν.3852/2010, 
όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 89 του Ν.4555/2018. 

Λόγω απουσίας του Προέδρου κ. Αρμύρου Σπυρίδων του Νικολάου και σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του 
άρθρου 79 παρ.3 του Ν.3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 80 του Ν.4555/2018, ανέλαβε 
προεδρεύουσα η Αναπληρώτρια Προέδρου κα. Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου, Μέλος του Συμβουλίου της 
Κοινότητας Αρτέμιδας. 

Η Προεδρεύουσα-Αναπληρώτρια Προέδρου κα. Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου, κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι από το σύνολο έντεκα (11) μελών, 
βρέθηκαν αρχικά παρόντα εννέα (09) μέλη, ήτοι: 
Παρόντες  

κα. Αμπατζή-Βλαχάκη Μαρία του Ανδρέα Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου  Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας, 

Αναπληρώτρια Προέδρου 
κα. Δαβάκη Δήμητρα (Ντέμη) του Μιχαήλ Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Μπαϊρακτάρης Γεώργιος του Αθανασίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Τσιτσάνη Ροξάνη (Άννα) του Ευάγγελου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Μπανάκα –Φουσέκη Γεωργία του Κωνσταντίνου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Μαργέτης Κωνσταντίνος του Αναστασίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 

Απόντες 
κ. Αρμύρος Σπυρίδων του Νικολάου Πρόεδρος 
κ. Διαμάντης Αντώνιος του Δημητρίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 
Ουδείς 

Στη Συνεδρίαση συμμετείχε και ο κ. Πιτταράς Νικόλαος υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των πρακτικών. 

Πριν τη συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, το συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας αποφάνθηκε 
ομόφωνα για το κατεπείγον του ανωτέρω θέματος εκτός της ημερήσιας διάταξης, σύμφωνα με τις διατάξεις της 
παρ.3 του άρθρου 88 του Ν.3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 89 του Ν.4555/18.  

Η Προεδρεύουσα-Αναπληρώτρια Προέδρου κα. Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου έδωσε τον λόγο στο μέλος του  
Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας κα. Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου, η οποία εισηγούμενη το 1ο θέμα 
εκτός ημερήσιας διάταξης είπε τα εξής: «Προχθές, επισκέφτηκα την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου - ήθελα να δω τον 
κύριο Παραχεράκη – με διττή ιδιότητα, ως εκπρόσωπος του Τοπικού Συμβουλίου και ως Γραμματέας του Συλλόγου 
Αγίου Νικολάου. Πήγαμε λοιπόν εκεί, δεν μπορέσαμε να βρούμε τον κύριο Παραχεράκη, αλλά βρήκαμε τον κύριο 
Στάμου στην Τεχνική Υπηρεσία. 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 

Από το Πρακτικό της υπ’αριθ.05/19-05-2022 Συνεδρίασης με Τηλεδιάσκεψη 
του Συμβουλίου της Κοινότητας Αρτέμιδας του Δήμου Σπάτων – Αρτέμιδος 

 
Αριθμός  Απόφασης 06/2022 

 
 

http://www.epresence.gov.gr/
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Εκεί λοιπόν θα καταθέσουμε ένα αίτημα, δεν το καταθέσαμε γιατί υπήρχε ένα τεχνικό πρόβλημα, το οποίο θα λέει 
το εξής: «Γι’ άλλη μία φορά επαναφέρουμε το πρόβλημα που βρίσκεται σε εξέλιξη στον ανατολικό πεζόδρομο του 
οικισμού Αγίου Νικολάου Αρτέμιδος, που απασχολεί το Σύλλογο Αγίου Νικολάου από το 2013. 

Διαβρώσεις, κατακρημνίσεις έχουν υποσκάψει σε αρκετά σημεία το έδαφος, κάτω από το οπλισμένο σκυρόδεμα 
του διαμορφωμένου πεζόδρομου, υπονομεύοντας την σταθερότητά τους». Θα σας δείξω αμέσως μετά κάποιες 
φωτογραφίες, που πραγματικά είναι συγκλονιστικές. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Είπατε την περιοχή; 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Στον Άγιο Νικόλαο, στον πεζόδρομο, από τον «ΞΥΠΟΛΥΤΟ» μέχρι το εκκλησάκι της Αγίας Παρασκευής, 
καθώς και μπροστά στο παραλιακό μέτωπο με εγκαταλελειμμένες βάρκες, σπασμένα παγκάκια και διάφορα άλλα. 

«Κατά τόπους, έχουν μείνει σημεία εκτεθειμένα στον γκρεμό, πράγμα επικίνδυνο για τους κατοίκους (μεταξύ τους 
υπερήλικες και παιδιά με ποδήλατα) που κάνουν πυκνή χρήση του πεζόδρομου, ιδιαίτερα τους θερινούς μήνες. 
Ξύλινα προφυλακτικά κιγκλιδώματα που είχαν τοποθετηθεί από κατοίκους ξηλώθηκαν, αφήνοντας το πεζοδρόμιο 
να χάσκει στο κενό. 

Εκτιμάμε πως η κατάσταση έχει επιδεινωθεί σημαντικά και ζητάμε από τον Δήμο να κάνει επιτόπου αυτοψία και να 
παρθούν μέτρα, για να μην είναι σε κίνδυνο η ζωή των κατοίκων της περιοχής και των επισκεπτών. Πραγματικά, 
είναι ένας κίνδυνος για όλους αυτό το πράγμα. 

Ο Σύλλογός μας δεν έπαψε να απευθύνεται στον Δήμο Σπάτων – Αρτέμιδος για την ανάγκη διενέργειας αυτοψίας 
από την αρμόδια Υπηρεσία, μεταξύ άλλων προβλημάτων στην ίδια τοποθεσία (ηλεκτροφωτισμός, αντικατάσταση 
στα αχρηστευμένα παγκάκια). Κατά καιρούς, έχουμε κάνει έγγραφες αναφορές, επιστολές, παράσταση των μελών. 

Ρωτάμε αν ο Δήμος σκοπεύει να επανεντάξει στον προϋπολογισμό τις ενδεδειγμένες, με βάση την αυτοψία, 
ενέργειες σε σχέση με το ζήτημα αυτό και να προβεί άμεσα σε όποια μέτρα προφύλαξης κριθούν αναγκαία. Σε κάθε 
περίπτωση, θεωρούμε πως η αυτοψία από τις αρμόδιες Υπηρεσίες είναι απαραίτητη. Δεν παίρνει αναβολή, κυρίως 
λόγω του κινδύνου ατυχήματος που εγκυμονεί η κατάσταση αυτή. 

Καλό θα ήταν, όταν αποφασιστεί, να ενημερωθεί το Δ.Σ. του Συλλόγου για να συνδράμει με την παρουσία του στην 
διαδικασία. 

Ο Πρόεδρος Θανάσης Ταστσόγλου και η Γραμματέας Κωνσταντίνα Σταμέλου». 

Θα ήθελα να με βοηθήσει ο κύριος Πιτταράς. Για να δείξω κάποιες φωτογραφίες που έχω εδώ, πρέπει να κάνω 
share screen. Έτσι δεν είναι, κύριε Πιτταρά; 

ΠΙΤΤΑΡΑΣ: Ναι. 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Να σας δείξω λοιπόν για τι μιλάω. Αυτό εδώ είναι κομμάτι του πεζόδρομου. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Πού ακριβώς είναι αυτή η πρώτη φωτογραφία; 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Είναι πάνω στον πεζόδρομο. Εδώ κατεβαίνουν τα σκαλάκια για την θάλασσα και κοιτάξτε αριστερά τι 
γίνεται. Αυτό είναι το χαντάκι που έχει μείνει εδώ και μήνες ανοιγμένο σε όλο τον πεζόδρομο για να μπουν τα 
φώτα της παραλίας, που δεν μπήκαν ποτέ και έχουν μείνει εκεί οι στύλοι. Έχουν πληρωθεί χρήματα. Αφού πήραμε 
τα μπάζα μετά από κάτι μήνες, ακόμα χάσκουν έτσι τα χαντάκια χωρίς να έχει γίνει ο ηλεκτροφωτισμός. 

ΕΜΦΙΕΤΖΗ: Στην οθόνη που βλέπω δεν έχουν ανοίξει οι φωτογραφίες. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Είναι μικρές. 

ΕΜΦΙΕΤΖΗ: Μπορείτε να ανοίξετε την πρώτη; 

ΔΑΒΑΚΗ: Νομίζω ότι η φωτογραφία είναι στο τέλος της Κρήτης. 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Ακριβώς. Έχω φωτογραφία μίας μητέρας με το καροτσάκι, που περνάει πάνω από ένα σημείο όπου ο 
δρόμος στηρίζεται σε ένα ξύλινο δοκάρι. Έχω φωτογραφία κάποιου που περνάει με το ποδήλατο και από κάτω 
είναι όλο κούφιο. Σημεία όπου είχαν μπει κάποια υποτυπώδη κιγκλιδώματα έχουν γκρεμιστεί. 

Δεν θέλω να παινέψω τον Άγιο Νικόλαο, αλλά νομίζω πως θα συμφωνήσουμε όλοι ότι είναι μία από τις ωραιότερες 
περιοχές της Αρτέμιδος. Έρχονται πάρα πολλοί άνθρωποι απ’ όλη την Αρτέμιδα για να κάνουν τον περίπατό τους, 
έρχονται επισκέπτες και είναι ντροπή για τον τόπο μας αυτή η εικόνα. Είναι επικίνδυνη και δυσλειτουργική. Πρέπει 
οπωσδήποτε να γίνει κάτι. 

Να σας πω το τελευταίο και το πιο εξωφρενικό, που με έκανε να αναρωτιέμαι αν υπάρχει ελπίδα γι’ αυτόν τον 
τόπο. Όταν εκθέσαμε στον κύριο Στάμου την όλη κατάσταση, μας είπε ότι: «Δεν είναι αρμοδιότητά μου» - το 
γνωστό «Δεν είμαι ο αρμόδιος» - «Πρέπει να πάτε στο Λιμενικό, στην Κτηματική Υπηρεσία του δημοσίου και στην 
Περιφέρεια». 

Ρωτάω λοιπόν: Γιατί πρέπει να πάμε εμείς και όχι ο Δήμος, του οποίου είμαστε πολίτες, δημότες και αυτή την 
στιγμή μιλάμε για ένα ζήτημα που βάζει σε κίνδυνο τη σωματική μας ακεραιότητα; Γιατί πρέπει να τρέχουμε οι 
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κάτοικοι του Αγίου Νικολάου, εγώ, ο κύριος Ταστσόγλου ή ο οποιοσδήποτε; Πρέπει να το κάνει ο Δήμος. Αυτή η 
γραφειοκρατία, όταν γίνεται επικίνδυνη, πραγματικά δεν τιμά ούτε εμάς, ούτε τον Δήμο, ούτε τις Υπηρεσίες. 

Γιατί ο Δήμος ή η Τεχνική Υπηρεσία ή οποιοσδήποτε είναι υπεύθυνος γι’ αυτή την κατάσταση δε λέει ότι: «Εμείς θα 
φροντίσουμε να έρθουμε σε επαφή με την Κτηματική Υπηρεσία του δημοσίου, με το Λιμενικό και με την 
Περιφέρεια για να το δούμε»; Αυτό το πράγμα «Πηγαίνετε εσείς» πραγματικά με ξεπερνάει. 

Αυτό ήθελα να δηλώσω στο συμβούλιο. Αυτό το παράπονο και αίτημα έχουμε ως Σύλλογος Αγίου Νικολάου. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Ήθελα να σας πω ότι αυτό το πρόβλημα με την πρώτη φωτογραφία που δείξατε 
υπάρχει και στον Άγιο Σπυρίδωνα, εκεί που είναι η πισίνα η οποία κάποτε είχε νερό. Ακριβώς μπροστά είναι από 
πάνω τα πλακάκια και από κάτω είναι ένα μέτρο κούφιο. 

Πριν πέντε χρόνια ο Σύλλογος Υπαπαντής είχε απευθυνθεί στον πάτερ Γεώργιο του Αγίου Κοσμά, επειδή εκείνος 
είναι υπεύθυνος για τα εκκλησάκια και τις εκκλησίες, πήγαμε στον Νικόλαο στα Σπάτα, δείξαμε τις φωτογραφίες 
και είπαν και σε εμάς ότι είναι η Κτηματική και ότι δεν μπορούν να κάνουν τίποτα άλλο. 

Μάλιστα, πήγαμε κρυφά και ρίξαμε κάποια υλικά με χρήματα του συλλόγου, γιατί ήταν έτοιμο να πέσει από δίπλα, 
είχε κάνει ρωγμές. Τι να κάναμε; Θα σκοτωνόταν ο κόσμος. Πριν πέντε χρόνια έγινε αυτό. 

Η κυρία Δαβάκη έχει το λόγο. 

ΔΑΒΑΚΗ: Το 2021 είχα αναφέρει αυτό το πρόβλημα στο Τοπικό Συμβούλιο και η απάντηση ήταν ότι δεν είναι θέμα 
του Δήμου μας, αλλά της Περιφέρειας. Είχε ξεκινήσει η διάβρωση του εδάφους και η πτώση εκεί, γιατί το 
μεγαλύτερο πρόβλημα είναι μεταξύ Πάρου και Κρήτης. Έτσι δεν είναι, κυρία Σταμέλου; 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Ναι. 

ΔΑΒΑΚΗ: Εκεί υπήρχαν και οι πινακίδες «Προσοχή. Κατολίσθηση». Έκτοτε, δεν έχει γίνει τίποτα. Πρέπει να 
μεριμνήσει ο Δήμος. Δεν μπορούμε να τρέχουμε εμείς στην Περιφέρεια. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Άρα, θα πρέπει να πάρουμε απόφαση για να δούμε μήπως μπορεί να γίνει κάτι. 

Η κυρία Εμφιετζή έχει το λόγο. 

ΕΜΦΙΕΤΖΗ: Ήθελα να θυμίσω ότι είχαμε προσκαλέσει το Σύλλογο του Αγίου Νικολάου πέρσι τον Αύγουστο, πριν 
κλείσουμε για τις καλοκαιρινές διακοπές και είχαμε πει ότι στις αρχές Σεπτεμβρίου θα έρχονταν ξανά για να μας 
μιλήσουν και να μας πουν τι έχει γίνει. Ο κύριος Παραχεράκης είχε διαβεβαιώσει ότι θα γίνονταν κάποιες ενέργειες. 

Θα ήθελα από την κυρία Σταμέλου να μου επιβεβαιώσει ή όχι το αν έγιναν τελικά αυτές οι ενέργειες, γιατί απ’ ότι 
κατάλαβα από αυτά που λέτε δεν έχει γίνει κάτι. 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Δεν έχει γίνει τίποτα. 

ΕΜΦΙΕΤΖΗ: Θα ήθελα να ρωτήσω και κάτι άλλο, κυρία Σταμέλου. Η Κτηματική, που αναφέρουμε ότι είναι της 
Κτηματικής και τέρμα, είναι μόνο για να δίνει τις άδειες στα μαγαζιά για την εκμετάλλευση και για τα έσοδα του 
κράτους; Είναι ρητορική η ερώτηση. 

Εν πάση περιπτώσει, συμφωνώ πάρα πολύ με αυτό που λέτε, ότι δεν θα έπρεπε ο κάθε δημότης να σπρώχνεται να 
πηγαίνει μόνος του στις Υπηρεσίες για να γίνει κάτι. Σαφώς, αν πάω εγώ και εσείς, δεν θα μας δουν με την ίδια 
σοβαρότητα που θα δουν ένα συνολικό αίτημα. 

Οπότε, θεωρώ ότι θα πρέπει η Τεχνική Υπηρεσία να σας πει τι έχει γίνει, αν έχει κάνει κάποιο έγγραφο να σας το 
δώσει και μετά να προχωρήσετε και αλλού. Αν συμβεί οτιδήποτε, ποιος θα αναλάβει την ευθύνη; Ποιος θα φταίει, 
αν κάποιος χάσει τη ζωή του εκεί; 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Ο κύριος Μπαϊρακτάρης έχει το λόγο. 

ΜΠΑΪΡΑΚΤΑΡΗΣ: Θα συμφωνήσω απόλυτα με αυτά που λέει η κυρία Σταμέλου. Εφόσον έχουμε την διαβεβαίωση 
του κυρίου Στάμου ότι είναι αρμοδιότητα της Κτηματικής Υπηρεσίας, του Λιμενικού και της Περιφέρειας, η 
απόφαση που θα πάρουμε σήμερα να έχει άμεση κοινοποίηση στο Λιμενικό, στην Περιφέρεια και στην Κτηματική 
Υπηρεσία και να απαιτήσουμε απάντηση και από τις τρεις Υπηρεσίες, ώστε αν φτάσουμε στο σημείο που είπε η 
κυρία Εμφιετζή και γίνει κάποιο ατύχημα, να ξέρουμε πού να απευθυνθούμε για οποιεσδήποτε περαιτέρω 
ενέργειες. 

Είμαι απόλυτα σύμφωνος με το να πάρουμε μία απόφαση σήμερα και να την στείλουμε στην Τεχνική Υπηρεσία, 
αλλά παράλληλα να γίνει κοινοποίηση στην Κτηματική Υπηρεσία, στο Λιμενικό και στην Περιφέρεια, καθώς επίσης 
να ζητήσουμε απάντηση και από αυτές τις Υπηρεσίες. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Κυρία Σταμέλου, θα μπορούσα να σας δώσω τις φωτογραφίες από το εκκλησάκι του 
Αγίου Σπυρίδωνα και να επισυνάψουμε και αυτές μέσα. Να περάσετε κιόλας να το δείτε πώς είναι. 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Εντάξει. 
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ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Κύριε Πιτταρά, θα πρέπει να πάρουμε απόφαση γι’ αυτό το θέμα, όπως ειπώθηκε και 
να στείλουμε σε όλες τις Υπηρεσίες για να μας απαντήσουν τι μέλλει γενέσθαι και ότι τους καθιστούμε 
υπεύθυνους, αν γίνει κάποιο ατύχημα. 

ΠΙΤΤΑΡΑΣ: Θα φτιάξετε την πρόταση για να ψηφίσει το Σώμα; 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Ναι, θα ψηφίσουμε. 

ΠΙΤΤΑΡΑΣ:  Πρέπει να διατυπώσετε την πρόταση που ψηφίζετε. 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Αποφασίζουμε να γίνουν άμεσα οι απαραίτητες ενέργειες για την διευθέτηση του προβλήματος σε 
σχέση με τον πεζόδρομο του Αγίου Νικολάου, τον περίπατο, από τον «ΞΥΠΟΛΥΤΟ» μέχρι την Αγία Παρασκευή, γιατί 
υπάρχουν σημεία που είναι τρομερά επικίνδυνα για επισκέπτες και κατοίκους. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Και τους καθιστούμε υπεύθυνους, αν γίνει κάτι. 

ΣΤΑΜΕΛΟΥ: Βέβαια. Πρέπει να ξέρουμε και ποιος είναι υπεύθυνος. 

ΕΜΦΙΕΤΖΗ: Να προστεθεί ότι υπάρχει κίνδυνος δημόσιας υγείας και ασφάλειας. 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Ωραία. Εντάξει, κύριε Πιτταρά; 

ΠΙΤΤΑΡΑΣ:  Ναι. Είναι ομόφωνη η απόφαση; 

ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΡΙΑ ΠΡΟΕΔΡΟΥ: Ναι, συμφωνούν όλα τα μέλη. 
 
Το Συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας αφού έλαβε υπόψη του τ’ ανωτέρω, τις παρατηρήσεις, προτάσεις και 
τοποθετήσεις των μελών, όπως αυτές αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της συνεδρίασης και 
ύστερα από διαλογική συζήτηση,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Να γίνουν άμεσα οι απαραίτητες ενέργειες για την διευθέτηση του προβλήματος σε σχέση με τον πεζόδρομο του 

Αγίου Νικολάου, τον περίπατο, από τον «ΞΥΠΟΛΥΤΟ» μέχρι την Αγία Παρασκευή, γιατί υπάρχουν σημεία που είναι 

τρομερά επικίνδυνα για επισκέπτες και κατοίκους και υπάρχει κίνδυνος δημόσιας υγείας και ασφάλειας, σύμφωνα 

με τα όσα αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της συνεδρίασης. 
 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 06/2022 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Η Προεδρεύουσα –Αναπληρώτρια 

Πρόεδρου του Συμβουλίου 

της Κοινότητας Αρτέμιδας 

 

Τα Μέλη 

 
ΣΑΡΡΗ ΔΗΜΗΤΡΑ 

Αμπατζή-Βλαχάκη Μαρία του Ανδρέα 
Δαβάκη Δήμητρα (Ντέμη) του Μιχαήλ 
Μπαϊρακτάρης Γεώργιος του Αθανασίου 
Τσιτσάνη Ροξάνη (Άννα) του Ευάγγελου 
Μπανάκα –Φουσέκη Γεωργία του Κωνσταντίνου 
Μαργέτης Κωνσταντίνος του Αναστασίου 

 Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου 
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΡΤΕΜΙΔΑΣ 
 

 

Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη 
 
 
 

ΑΡΜΥΡΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 
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